
 

 

Beretning for Ravnshøj Antenneforening 2014. 

 

2014 blev året hvor der ikke skete de store ting. 

Der var ingen større uheld i nettet og de eneste udfordringer vi havde, var da YouSee 

omlagde kanaler i efteråret, dette gav lidt arbejde rundt omkring med at få søgt kanalerne 

på plads. 

Vores serviceaftale med Dansk Kabel TV ser ud til at fungere. De reagerer hurtigt på 

henvendelserne, men det kræver dog stadig, at I som brugere også giver besked om 

eventuelle problemer og ikke bare læne jer tilbage og sige ”det er der nok en anden, der 

tager sig af”. 

 

 

Planer for 2015: 

Vi overvejer at lave en kampagne for at få nogle af de gamle brugere tilbage til foreningen, 

dette var også på planen for 2014, men blev af forskellige årsager ikke til noget. 

Vore standere trænger til et kraftigt eftersyn og evt. renovering for nogles vedkommende 

– der bliver måske tale om udskiftninger i nogle tilfælde. 

Nyhederne fra YouSee: 

Der er mulighed for at følge med i disse tiltag på YouSee’s hjemmeside. Vi vil også forsøge, 

at holde jer orienteret på vor egen hjemmeside. 

Der vil normalt også være en vis dækning af disse ændringer i dagspressen. 

Ved lokale kampagner vil dette ske i samarbejde med antenneforeningen.  

Vi har fået oplyst, at der kommer en kampagne her i foråret med diverse tilbud på primært 

bredbånd og telefoni samt evt. bland selv produktet. 

Til sidst vil jeg takke den øvrige bestyrelse for det arbejde, der er udført i årets løb. 

Bestyrelsen 


